

Looking for new ways to practice and prepare for Dalcroze exams?

Introducing Dalcroze Canada's Exam Practice Materials – a series of online recordings that simulate sections of the DEIEB Rhythmics and Aural Training exams at the Foundation, Intermediate, and Certificate levels. Produced by our Dalcroze Canada Teaching Faculty, these practice materials are designed to help Dalcroze Professional Certification students continue independent studies between training courses and workshops.

What is included in a subscription:

When a package for a particular level (foundation, intermediate, or certificate) is purchased, subscribers receive rhythmics and solfège training material corresponding to that level. This includes:

1. **Rhythmics:** Changing Speed • Relative tempo • Rhythmic Ostinato • Complementary Rhythm • Meter Quick Response • Rhythmic Dictation • Rhythm Canon
2. **Aural Training:** Melody Sing Back • Melodic Dictations • Harmonic Dictations • 2 Voice Dictations
3. Each level includes up to 85 units

The subscriber will have access to the materials for two years or until completion of their current level of study.

NB: If you are not on a certification track and want to purchase a subscription, don't hesitate to contact our training chair at training@dalcrozecanada.com for purchase options.

How It Works

Step 1 –Join Dalcroze Canada

- Subscription packages are available to Dalcroze Canada members in good standing.
- Membership levels available: Regular, Patron (includes donation receipt), and Student (Full-time, with a valid student ID). Follow this link: <https://dalcrozecanada.com/dalcroze/membership>
- Membership runs for the calendar year (January 1st to December 31st)

Step 2 – choose your level of study

- Select foundation, intermediate, or certificate level materials

Step 3-Subscribe

- Subscribe and pay
- Each subscription costs 145\$

<https://dalcrozecanada.com/workshops/dalcroze-eurhythmics-exam-practice-materials-subscription-package/individual-registration>

- You will receive a purchase confirmation and an email from a Dalcroze Canada representative guiding you through the steps to access the materials.

Vous cherchez de nouvelles sources de pratique et de préparation pour les examens Dalcroze ?

Abonnez-vous au forfait de matériel de pratique des examens de Dalcroze Canada : une série d'enregistrements en ligne qui simulent les examens de rythmique et de formation auditive du DEIEB aux niveaux Fondement, Intermédiaire et Certificat. Produit par le corps professoral de Dalcroze Canada, ce matériel pédagogique est conçu pour aider les étudiants du programme du Certificat professionnel à poursuivre leurs études de façon indépendante entre les cours de formation et les ateliers.

Ce qui est inclus dans un abonnement :

Quand un forfait pour un niveau particulier (fondement, intermédiaire ou certificat) est acheté, les abonnés reçoivent le matériel d'apprentissage de la rythmique et du solfège correspondant à ce niveau. Ce matériel comprend :

1. **La rythmique:** Changement de vitesse – Tempo relatif – Ostinato rythmique – Rythme complémentaire – Métrique – Dictée rythmique – Canon rythmique.
2. **Formation auditive:** Répétition mélodique chantée – Dictées mélodiques – Dictées harmoniques – Dictées à 2 voix
3. Chaque niveau comprend plus de 85 exercices

L'abonné aura accès au matériel pendant deux ans ou jusqu'au moment où il aura complété le niveau d'études auquel il est inscrit.

NB : Si vous n'êtes pas inscrit au programme de Certificat mais que vous souhaitez vous abonner, n'hésitez pas à contacter notre présidente du comité de la formation à l'adresse training@dalcrozecanada.com pour connaître les options d'achat.

Fonctionnement

Étape 1 – Adhésion à Dalcroze Canada

- Les forfaits d'abonnement sont offerts aux membres en bonne et due forme de Dalcroze Canada.

- Les types d'adhésion sont les suivants : régulier, honorifique (avec reçu de don) et étudiant (à temps plein, avec carte d'étudiant valide) :

Suivez ce lien : <https://dalcrozecanada.com/dalcroze/membership>

- L'adhésion est valide du 1^{er} janvier au 31 décembre de l'année civile.

Étape 2 – choisissez votre niveau d'études

- Sélectionnez le niveau d'études : fondement, intermédiaire ou certificat.

Étape 3 – Abonnement

- S'abonner et payer
- Chaque abonnement coûte \$145

<https://dalcroze canada>.com/workshops/dalcroze-eurhythmicsexam-practice-materials-subscription-package/individual-registration>

- Vous recevrez une confirmation d'achat, suivie d'un courriel d'un représentant de Dalcroze Canada qui vous guidera dans les étapes à suivre pour accéder au matériel.